
 

Looking for the Future aux services du développement de la 
communauté.  

 

Projet Microfinance 

Looking for the future avec ses partenaires a commence les activités d’implantation d’une microfinance 
Nyambutsa, qui servira dans l’appui et le soutien des activités des associations membres qui en première 
lieux sont les actionnaires de ladite Microfinance.  

 

 

 

 

 

 

 

 

Domaine Agro-Business 

Looking for the future encadre 50 associations de 1500 personnes agriculteurs et eleveurs 
composes des jeunes et adultes, instruits et non instruits. Ces associations sont regroupées dans 
deux  grand collectifs   (NANU ET PAJDC) Parmi ces associations se trouvent des associations qui 
font la culture  des céréales    et d’autres cultures. A titre d’exemple Association AJAD Spécialisée 
dans la culture des pastèques, d’autres fabriquent des craies et d’autres encore fabriquent des 
savons. 

 

 

 

 

NYAMBUTSA - MICROFINANCE 

PAR ASSOCIATION - AJAD PAR ASSOCIATION - TURUMWE 



Looking for the Future for o community development services. 

Microfinance Project  

Looking for the future with its partners began the activities of implementation of a microfinance 
Nyambutsa, which will serve in support and support of the activities of the association members which in 
the first place are the shareholders of the Microfinance..  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Agro-Business Domain 

Looking for the Future supports 50 associations of 1500 farmers and herders composed of young 
and adults, educated and non-educated. These associations are grouped in two large groups 
(NANU AND PAJDC) Among these associations are associations that grow cereals and other 
crops. As an example AJAD Association Specializing in the cultivation of watermelons, others 
make chalks and still others make soap. 
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